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Årsmelding 2024: 
Rådet for personer med funksjonsnedsettelse Iveland kommune 

 

 

Innledning 

Rådet har hatt 6 møter i 2024, og behandlet totalt omkring 36 saker.  

Det tidligere sammenslåtte rådet ble delt i to ulike råd: Råd for eldre og råd for personer 
med funksjonsnedsettelse. Råd for personer med funksjonsnedsettelse opplever dette som 
en god løsning. 

Medlemmer 

Heidi Margrethe Øina (leder), Trond Steinsland (gått ut), Lars Arnfinn Flatelid, Stine Therese 
Eliassen, Linda Christine Simonsen. Varamedlemmer: Linn Irene Aanensen Aarli, Linda 
Johnsen, Sig Tove Aasen (gått ut). 

Møtefrekvens og møtedager 

Møtedag anbefales endret: Rådet ber om at kommunestyret i årshjulet for 2026 legger inn 
møtedag umiddelbart etter at innkallingen til formannskapet er sendt ut, og dermed i god 
tid før møtet i formannskapet.  

 
Møtereferatene sendes fortløpende også til ledergruppen og kommunestyrets medlemmer 
dagen etter møtet er avholdt. 

Av saker som er behandlet og tatt opp kan nevnes: 

• Rådet har gitt innspill til budsjett og økonomiplan. 
• Oppfriskningskurs for bilførere er gjennomført 
• Rådet har jobbet med forberedelse til Egenberedskapsuka 
• Digital dag ble gjennomført i samarbeid med bibliotekene og Pensjonistforbundet og 

Seniornett. 
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• Innspill til kommunens samfunnsdel ble drøftet 
• Saksbehandlere bør enda tidligere involvere rådet, evt. invitere seg selv på besøk. 
• Rådet har ellers løpende kommentert de sakene i kommunestyret som synes 

relevante. 
• Rådet har flere ganger poengtert at de avsatte HC-plassene for parkering holdes 

ryddet og klargjort til enhver tid. Rådet ber om at det avsettes midler til merking med 
blå og hvit logo på alle HC-plasser. 

• Det bør kvalitetssikres at kommunens nettsider er universelt utformet. 
• Rådet ønsker sterkere involvering når det gjelder utbygging av Ivelandshallen. 
• Den digitale «brosjyren» om Iveland bør også foreligge på papir. 
• Rådet fikk spilt inn tematikken rundt rettighetene til personer med 

funksjonsnedsettelse i kommuneplanens samfunnsdel. 
• Ivelandsstaua bør være universelt utformet uavhengig av bruk som valglokale. 
• Det bør ses på om kommunestyresalen tilfredsstiller kravene til universell utforming. 

Avslutning 

Rådet vil som en avslutning takke kommunestyret ved politisk ledelse samt 
kommunedirektøren for godt samarbeid. Det er viktig med fortsatt god representativitet i 
rådet, både når det gjelder geografi, alder og kategoriene «eldre» og «personer med 
funksjonsnedsettelse».  
 
Brukerorganisasjonene kan kanskje også ha forslag til kandidater. Det hadde de etter 
forespørsel ikke i forrige periode. 

Rådet ber om å bli involvert på et tidligere tidspunkt for alle aktuelle saker. 

 

Iveland, 10. juni 2025 

 

 

Heidi Margrethe Øina 
leder 

         Lars-Ivar Gjørv 
         sekretær 

 

 


